
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ ΕΥΒΟΙΑΣ 
Χαϊνά και Αποστολίδου 29, Χαλκίδα 341 00 
ΤΗΛ.: 2221-061285 & 2221-061286  
FAX:  2221-061287 

Email:  info@spmevias.gr 
 

Χαλκίδα, 15 Οκτωβρίου 2015 

  
 ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΤΗΣ ΑΠΟ 15/10/2015 ΑΝΟΙΚΤΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ 

ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ      ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΩΡΑ 18:20 

- Παραίτηση Γεν.Γραμματέα Συλλόγου Κωστή Χρυσάγη. 

- Μη αποδοχή θέσης, μετά από παραίτηση του μέλους Ιωάννη Κατσικογιάννη, από 

τον Γεώργιο Φουσέκα. 

 

Θέματα εκτός ημερησίας διάταξης : 

 

- Διαβάσαμε έγγραφο προς το Τ.Ε.Ε. που συνέταξε ο Κωστής Χρυσάγης. 

- Διαβάσαμε έγγραφο προς το Τ.Ε.Ε. του Χρήστου Βαρελά, πανομοιότυπο με αυτό 

του Κ.Χρυσάγη. Για Δευτέρα πρωί 4 αντίγραφα για προώθηση και κοινοποίηση από 

την αναπληρώτρια Γραμματέα Ελένη Λεβέντη. 

- Email/ Πολυτήρας. Ο Κώστας Τζίμας ελέγχει το mail του Συλλόγου. 

- Οριστική συγκρότηση – Λίστα με mail των μηχανικών. 

- Επιλογή επιχείρησης για εκτύπωση αφισών για την Ημερίδα και για το 

Σύλλογο.(ενημέρωση και στο site) 

- Επιλογή Δικηγορικού γραφείου. Ψήφισαν: Βαρελάς, Τζίμας, Χρυσάγης, 

Γεωργακόπουλος, Λεβέντη ΝΑΙ για γραφείο Ζωϊτόπουλου-Πετρογιάννη. 

Σταματόπουλος για γραφείο Αθανασίου. Κατσικογιάννης λευκό... 

Καταλήξαμε μήπως πρέπει να το σκεφτούμε ξανά. 

 

-  Ο Σταματόπουλος κι ο Τζίμας, ανέλαβαν να γράψουν το κείμενο για τις νησίδες 

στην Αγγελή Γοβιού. 

- Έγκριση κονδυλίων για αγορά κάμερας κ’ ανανέωση των χορηγίων του site οι 

οποίες έχουν ήδη λήξει. 

- Για την οργάνωση της Ημερίδας με θέμα τις Ενισχύσεις υφιστάμενων κατασκευών, 

να ζητήσουμε με αίτηση χρήματα από το Τ.Ε.Ε/Π.Τ. Ευβοίας. Επίσης να 

προσκαλέσουμε το Τ.Ε.Ε/Π.Τ. Βοιωτίας. 

              Λήξη συνεδρίασης  

Για το Δ.Σ. του Συλλόγου Πολιτικών Μηχανικών Ευβοίας 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΒΑΡΕΛΑΣ 

Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΕΛΕΝΗ ΛΕΒΕΝΤΗ 

 



ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ ΕΥΒΟΙΑΣ 
Χαϊνά και Αποστολίδου 29, Χαλκίδα 341 00 
ΤΗΛ.: 2221-061285 & 2221-061286  
FAX:  2221-061287 

Email:  info@spmevias.gr 
Χαλκίδα, 23 Οκτωβρίου 2015 

 

  ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΤΗΣ ΑΠΟ 23/10/2015 ΑΝΟΙΚΤΗΣ 

ΕΚΤΑΚΤΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ 

ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ ΕΥΒΟΙΑΣ 
ΩΡΑ 16:00 

Παρόντες και οι 5!(Πίγγος απών)Στη συνέχεια αποδέχεται την κενή θέση ο Αλέξης ο 

Φαρμάκης 

Έχουμε στα χέρια μας το έγγραφο(επιστολή) παραίτησης του Ι.Κατσικογιάννη  και 

το αντίστοιχο του Κ.Χρυσάγη. 

- Η κενή θέση καλύφθηκε από τον Αλέξη Φαρμάκη. Η νέα σύνθεση του 7μελούς Δ.Σ. 

είναι η εξής: 

- Πρόεδρος : Βαρελάς Χρήστος 

- Αντιπρόεδρος : Τζίμας Κωνσταντίνος 

- Γεν.Γραμματέας : Λεβέντη Ελένη (μετά από κατάθεση υποψηφιότητας και 

ομόφωνη εκλογή) 

- Αναπληρωτής γραμματέας : Σταματόπουλος Μύρων (ομόφωνη εκλογή) 

- Ταμίας : Φαρμάκης Αλέξιος (ομόφωνη εκλογή) 

- Μέλη : Γεωργακόπουλος Κώστας, Πίγγος Βασίλειος 

 

- Όσον αφορά το έργο στην Αθανασίου Διάκου έχουμε την απάντηση του Δήμου. Τα 

έργα συνεχίζονται και το παρακολουθούμε μέχρι και το πέρας αυτών. 

Άποψη Γεωργακόπουλου : Έχει γίνει κακή διαχείριση του έργου. Την απάντηση του 

Δήμου δε χρειάζεται να την κοινοποιήσουμε στα Μ.Μ.Ε. Πρέπει μέσα από το site 

να γίνεται γνωστή η δράση μας. 

Άποψη Τζίμα : Ανέβηκε η απάντηση στο site του spmevias.gr. Ποιά είναι η 

απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου . Να παρακολουθούμε στενά την 

ολοκλήρωση του έργου. 

Άποψη Φαρμάκη : Να μάθουμε για ποιό λόγο καθυστερεί το έργο και γιατί δεν 

τελειώνει. 

ΨΗΦΙΣΑΜΕ: 5 ΝΑΙ, 1 ΟΧΙ(Γεωργακόπουλος). Εάν θέλετε να την δημοσιεύσουμε 

αυτολεξεί. 

 

- Όσον αφορά το έγγραφο διαμαρτυρίας προς το Τ.Ε.Ε. για το εμπάργκο στους 

Μηχανικούς. Αφαιρούμε τη σχολική χρονιά.  

- Οι χορηγοί της Ημερίδας μας με θέμα τις ενισχύσεις υφιστάμενων κατασκευών, 

είναι: 

 Sika, Δοκιμή, Isomat, Mapei. Ποσό 500ευρ. Να απευθυνθούμε σε 3DR 

Βαδαλούκας, Παπαχρηστίδης, ACE, Scada. Να ζητήσουμε από το Τ.Ε.Ε να πληρώσει 

τα έξοδα για το buffet στο ξενοδοχείο Lucy. 

              Λήξη συνεδρίασης  



Για το Δ.Σ. του Συλλόγου Πολιτικών Μηχανικών Ευβοίας 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΒΑΡΕΛΑΣ 

Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΕΛΕΝΗ ΛΕΒΕΝΤΗ 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ ΕΥΒΟΙΑΣ 
Χαϊνά και Αποστολίδου 29, Χαλκίδα 341 00 
ΤΗΛ.: 2221-061285 & 2221-061286  
FAX:  2221-061287 

Email:  info@spmevias.gr 
Χαλκίδα, 10 Νοεμβρίου 2015 

 

  ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΤΗΣ ΑΠΟ 10/11/2015 ΑΝΟΙΚΤΗΣ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ 

ΕΥΒΟΙΑΣ 
ΩΡΑ 19:00 

Παρόντες 6!(Βαρελάς, Γεωργακόπουλος, Φαρμάκης, Τζίμας, Πίγγος, Λεβέντη, η οποία 

έφυγε μετά από 1 ώρα) 

 

- Συζήτηση για τη διοργάνωση της Επιστημονικής-Ενημερωτικής Ημερίδας. Σε ποιες 

περιοχές θα κολληθεί η αφίσα και ποιοί το αναλαμβάνουν. Στο γραφείο 

προσέλευσης-γραμματειακή υποστήριξη θα είναι Πίγγος και Σουλιωτάκη. 

Ομόφωνη ψηφοφορία για να τυπωθεί το πρόγραμμα και να μοιραστεί στους 

συμμετέχοντες της Ημερίδας. 

- Αποχώρηση της Γεν.Γραμματέας λόγω εξετάσεων 

- Αίτημα από Γεωργακόπουλο – υπεύθυνος για το site (από παλαιότερη ομόφωνη 

ψηφοφορία), να στέλνει ο ίδιος τις ενημερώσεις στα μέλη μέσω του 

info@spmevias.gr (email του συλλόγου) με παραπομπή στο link του site. Έγκριση με 

ψηφοφορία από τους 5.  

 

Λήξη συνεδρίασης  

 

Για το Δ.Σ. του Συλλόγου Πολιτικών Μηχανικών Ευβοίας 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΒΑΡΕΛΑΣ 

Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΕΛΕΝΗ ΛΕΒΕΝΤΗ 

 

 

 

 

mailto:info@spmevias.gr%20(email


ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ ΕΥΒΟΙΑΣ 
Χαϊνά και Αποστολίδου 29, Χαλκίδα 341 00 
ΤΗΛ.: 2221-061285 & 2221-061286  
FAX:  2221-061287 

Email:  info@spmevias.gr 
Χαλκίδα, 10 Δεκεμβρίου 2015 

 

  ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΤΗΣ ΑΠΟ 10/12/2015 ΑΝΟΙΚΤΗΣ ΤΑΚΤΙΚΗΣ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΜΗΧΑΝΙΚΩΝ ΕΥΒΟΙΑΣ 
ΩΡΑ 19:15 

Παρόντες 7! 

 Η ημερήσια διάταξη της εν λόγω συνεδρίασης είναι : 

 1ο ΘΕΜΑ -  Συζήτηση για το θέμα των νησίδων στην Αγγελή Γοβιού και η έλλειψη 

 κρασπέδων με σωστές προδιαγραφές στην Πόλη. Απόφαση για το έγγραφο που 

 θα αποσταλεί στο Δήμο Χαλκιδέων. Αναλαμβάνει ο Σταματόπουλος να κάνει αίτηση στο Δήμο για 

επικυρωμένο αντίγραφο του Σχεδίου. 

 2ο ΘΕΜΑ - Κλείσιμο των λιστών για τις Ομάδες.Διαχείρισης.Κρίσεων (Ο.Δ.Κ.) με 

 εθελοντική δραστηριότητα των Πολιτικών Μηχανικών Ευβοίας. Απόφαση να πάρει παράταση και να 

σταλεί επαναληπτικό mail στα μέλη. Ορίστηκαν οι περιοχές της Εύβοιας που αναλαμβάνει 

ο κάθε επικεφαλής.(βλέπε συννημένο) 

 3ο ΘΕΜΑ - Συζήτηση για το θέμα του αποκλεισμού από την ΔΕΗ ΑΝΑΝΕΩΣΙΜΕΣ Α.Ε της 

 ειδικότητας των Πολιτικών Μηχανικών από την σύνταξη τοπογραφικής 

 μελέτης. Απουσίαζε ο Χρήστος Ραγιάς που είχε κάνει την αίτηση και αποφασίσαμε να 

επανέλθουμε στο Θέμα όποτε θα είναι παρών ο ίδιος, αφού μελετήσουμε καλά την 

υπόθεση και κυρίως τι έλεγαν οι όροι του διαγωνισμού.  
 4ο ΘΕΜΑ - Αποφάσεις για την εκδήλωση που θα πραγματοποιηθεί την 18/12/2015, στο 

 Stavedo, για τα 40 χρόνια του συλλόγου. Απόφαση για τις τιμητικές πλακέτες που θα δοθούν στους 

παλιούς Προέδρους. Έγκριση της προσφοράς από το eviafood(δαπάνη κρύου πιάτου-

συννημένο). 
 5ο ΘΕΜΑ - Έναρξη της συζήτησης για το πολύ μεγάλο και φλέγον ζήτημα των ελάχιστων 

 αμοιβών του ελεύθερου επαγγελματία (μελετητή-κατασκευαστή) μηχανικού.  

 Θα ακολουθήσει και επόμενο Δ.Σ. με τη λήψη αποφάσεων. Συζήτηση μήπως πρέπει να θεσπίσουμε 

κάποιο plafon. Έκφραση απόψεων ότι δεν μπορεί να γίνει κάτι τέτοιο γιατί το επάγγελμα 

είναι ανοιχτό κι ο ανταγωνισμός είναι μεγάλος. Επίσης ότι θα μπορούσαμε να 

συντάξουμε μία λίστα με ενδεικτικές αμοιβές για κάθε εργασία. Το θέμα έμεινε ανοικτό. 

6ο ΘΕΜΑ – Να συμπληρωθεί η λίστα με τα emails των μηχανικών που συμμετείχαν στην 

Ημερίδα.  

Λήξη συνεδρίασης  

Για το Δ.Σ. του Συλλόγου Πολιτικών Μηχανικών Ευβοίας 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΧΡΗΣΤΟΣ ΒΑΡΕΛΑΣ 

Ο ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ΕΛΕΝΗ ΛΕΒΕΝΤΗ 

 


